

ISSN 1003-6121

牡丹江师范学院

学报

社会科学版

MUDANJIANG SHIFAN XUEYUAN XUEBAO
SHEHUI KEXUE BAN

牡丹江师范学院学报

(社会科学版)

二〇二一年

(第一期)



2021

中国·牡丹江
CHINA MUDANJIANG

中国人文社会科学核心期刊(扩展版)
中国核心学术期刊(RCCSE)

目次

政治 经济 哲学

列宁革命早期土地思想研究·····刘玉霞, 孔维明(1)

跨境电商信用多指标综合模糊评价模型研究·····俞裕兰, 杨毅青(11)

旅游产业与文化产业耦合发展研究·····李慧, 余明明(23)

十九大专题研究

论以中国梦凝聚改革共识·····宋周尧(30)

习近平生态文明思想与生态文化体系建设研究
·····王春英, 仲昭旭(40)

文学 历史

孙致弥早期诗作的情感意蕴分析·····吴思增(50)

春秋晋国先氏之兴废·····李沁芳(61)

语言学

汉语当代小说文本词法的主观性分析

——以莫言小说《丰乳肥臀》为例……………林 忠, 郭 青 (71)

语言主观性的运行机制研究……………彭兵转 (80)

心理学研究

高校辅导员心理授权对职业认同的影响: 情绪调节的中介作用

……………丁瑾靓 (89)

大学生网络消费心理及其影响因素的实证研究

……………蒋 瑾, 唐 梦, 涂颖莹, 等 (97)

大学生民族文化责任心状况调查……………赵兴奎 (105)

牡丹江师范学院
(学报)

执行编辑
王立国

JOURNAL OF MUDANJIANG NORMAL UNIVERSITY

Social Sciences No.1 2021

CONTENTS (main articles)

-
- Research on Lenin's Thought on Land in the Early Period of Revolution
.....LIU Yuxia,KONG Weiming (1)
- Research on Multi-index Comprehensive Fuzzy Evaluation Model of Cross-border
E-commerce Credit.....YU Yulan,YANG Dianqing (11)
- On Building Consensus On Reform With The Chinese Dream.....SONG Zhouyao (30)
- he Enlightenment of Xi Jinping Thought on Ecological Civilization in the Construction of
Ecological and Cultural System.....WANG Chunying,ZHONG Zhaoxu (40)
- The Emotional Meaning of SUN Zhimi's Early Poems.....WU Sizeng (50)
- The Rise and Fall of Xian's Clan in Jin Kingdom In the Spring and Autumn Period
.....LI Qinfang (61)
- Subjectivity of Morphology in Chinese Contemporary Novel Texts
——Taking "*Big Breasts and Wide Hips*" as an Example
.....LIN Zhong,GUO Qing (71)
- Operating Mechanism of Linguistic Subjectivity.....PENG Bingzhan (80)
- The influence of college counselors' psychological authorization on professional
identity:the mediating role of emotion regulation.....DING Jinliang (89)
- Empirical Research On College Students' online Consumption Psychology And Its
Influencing Factors.....JIANG Jin,Tang Meng,Tu Yingying,Wang Danyi (97)